
En het werd zomer!

Beste inwoner van groot-Houthulst

De zomer: een tijd van samenzijn
De zomer is in het land! Een tijd van samenzijn met 
vrienden en familie op een mooie zomerse dag of 
tijdens een lange zomeravond. Hopelijk maakt elke 
inwoner van onze gemeente zo’n mooie momenten mee 
de komende tijd. Het mag in deze maanden allemaal 
wat rustiger. In de gemeente zien we dat ook zo: in juli 
is er bijvoorbeeld geen maandelijkse gemeenteraads-
zitting. 

Vlaamse Kermis
Maar met N-VA Houthulst maken we ons toch al 
op voor een druk najaar. Op 16 september komen 
we samen voor onze traditionele Vlaamse Kermis. 
Vorig jaar staken we de kermis eens in een Italiaans 
jasje. Dit jaar serveren we u graag broodjes met 
beenham. Het wordt een gezellig samenzijn met 
vrienden en sympathisanten. We hopen u daar 
te mogen begroeten.

N-VA Houthulst verdedigt uw belangen
Op politiek vlak verdedigen we uw belangen volop. 
De N-VA stelt vast dat het kostenplaatje van de reno-
vatie van de markt in Houthulst maar blijft stijgen. 
De N-VA is voor renovatie, maar iedere verstandige 
burger en dus ook de gemeente moet ‘zaaien naar de 
zak’! Ons gemeenteraadslid Nick Geers heeft zich vast-
gebeten in het dossier en verdedigt volop uw belangen.  

Veel leesplezier!

Met vriendelijke en Vlaamse groet

Filip Vanhevel
Fractievoorzitter
N-VA Houthulst

Bent u al nieuwsgierig naar de rest van dit blaadje? 
Lees dan snel verder. Op pagina twee en drie leest u: ‘N-VA 
Houthulst houdt de vinger aan de pols voor u’ en ‘Nieuws uit 
de gemeenteraad’.

Vlaamse Kermis
Zaterdag 16 september 2023 
Vanaf 18 uur
In het Dorpshuis (Jonkershove)

Broodje beenham à volonté: 15 euro voor volwassenen, 
10 euro voor kinderen jonger dan twaalf jaar

U bent van harte uitgenodigd voor onze Vlaamse Kermis. 
Er zijn broodjes met beenham à volonté verkrijgbaar tussen 19 en 21 uur. 
Drinkt u graag samen met ons een glas? Wees welkom!

Kaarten zijn te verkrijgen bij de lokale bestuursleden of via houthulst@n-va.be.

Houthulst
N-VA Houthulstwww.n-va.be/houthulsthouthulst@n-va.be
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N-VA Houthulst houdt de vinger aan de pols voor u
   Schoolgaande jeugd

Op vrijdag 2 juni waren N-VA-gemeenteraadsleden Julie 
Descheppere en Filip Vanhevel aanwezig bij de eerste 
steenlegging van de nieuwe buitenschoolse kinderopvang 
in Houthulst. In de toekomst zal de kinderopvang van onze 
schoolgaande jeugd opnieuw vlakbij de kleuter- en basis-
scholen plaatsvinden. De nieuwbouw en de renovatie van 
het volledige schoolgebouw schieten goed op!

   Waterproductiecentrum De Blankaart
Op maandag 12 juni bezochten een paar bestuursleden van N-VA Houthulst het vernieuwde water-
productiecentrum De Blankaart op de grens van Merkem en Woumen. Op uitnodiging van directeur 
van de Watergroep Brecht Vermeulen kregen we een boeiende rondleiding. De productie van ons 
drinkwater en de verdeling ervan in een groot deel van West-Vlaanderen is een technologisch hoog-
standje.

   Heb jij soms (‘last’ van) politieke kriebels?
Wij hebben de perfecte remedie voor u! Ook wij voelen nog altijd die kriebels om het leven voor elke 
inwoner van onze gemeente beter te maken. Blijf niet vanaf de zijlijn toekijken. Steek uw nek uit en 
kom bij de N-VA! U bent van harte welkom. 

Klinkt een enthousiaste groep u als muziek in de oren? En krijgt u graag de kans om uw ideeën in 
voorstellen om te zetten? Twijfel dan niet en spreek iemand van N-VA Houthulst aan of stuur ons 
een bericht. We zitten graag eens met u aan tafel. Tot binnenkort? 

Nieuws uit de gemeenteraad
Elke maand is er gemeenteraad in Houthulst. Onze gemeenteraadsleden zijn daarin heel actief en doen talrijke voor-
stellen. Hier vindt u meer uitleg bij enkele voorstellen. Heeft u een vraag of een tip voor onze gemeenteraadsleden? 
Spreek hen aan of stuur een mail naar ������������������ We nemen contact met u op. Samen komen we tot een oplossing.

Filip Vanhevel en Julie Descheppere zijn tevreden: er komt een nieuwe 
kinderopvang en het schoolgebouw wordt vernieuwd.

N-VA-bestuurslid Johan Geldof tijdens de rondleiding aan het Spaarbekken.

Torenhoge kosten voor renovatie markt
Nick Geers protesteert tegen de torenhoge kosten voor de renovatie van de markt in Houthulst. In juli 2022 was er een eerste 

kostenraming van ongeveer twee miljoen euro. Tijdens de laatste gemeenteraad van juni 2023 was dat bedrag al opgelo-
pen tot 3,4 miljoen euro! Een verhoging van om en bij de zeventig procent. De meerderheid stemde unaniem in met de 
torenhoge factuur. N-VA Houthulst stemde resoluut tegen. 

Oplopend kostenplaatje
De N-VA is voor een renovatie. Maar dat hoeft voor ons 

niet met een peperdure fontein en designstraatmeubilair. 
Het ziet er bovendien naar uit dat het kostenplaatje nog veel 
hoger zal worden. De renovatie moet en zal het paradepaardje 
worden van de huidige meerderheid: ze wil ermee pronken vlak 
voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2024. 

Vrijetijdscampus
De ‘vrijetijdscampus’ is helaas ook zo’n voorbeeld. Die nieuwbouw (met nu al tal van gebreken trouwens) kost u, de belasting-
betaler, nu al jaarlijks meer dan 600.000 euro. En we mogen dat met z’n allen nog vijftig jaar lang afbetalen. Die 600.000 euro 
is nog eens jaarlijks te indexeren …

N-VA Houthulst verzet zich tegen peperdure renovaties
Gaat de gemeente na de VTC opnieuw een peperdure renovatie uitvoeren met uw belastinggeld? De N-VA zal daartegen 
blijven protesteren. 

Kristof Vande Moortel ijvert voor een beter onderhoud van 
het groen in onze gemeente. Voor hem is het duidelijk: ofwel 
moet het gemeentepersoneel meer tijd krijgen om al het 
groen te onderhouden ofwel moeten er struiken en haagjes 
geplaatst worden, die minder onderhoud vergen. Maar het 
groen in de gemeente niet onderhouden, zorgt voor een slor-
dig uitzicht van straten en (speel)pleinen. Dat de gemeente 
deelneemt aan Maai Mei Niet is goed, maar dat mag geen 
excuus zijn om alles zomaar in het wilde weg te laten groeien 
tijdens de maand mei. In tal van steden en gemeenten pakt 
men dat wel goed aan. In Houthulst haalt het gemeente-
bestuur de schouders op als wij dat voorstellen. 

De gemeenteraad keurde twee voorstellen van Julie Descheppere goed
 - Nieuwe inwoners van de gemeente krijgen voortaan een reflecterend huisnummer. Ook huidige inwoners kunnen dat 

   aanvragen bij de gemeente. Reflecterende huisnummers zijn veel beter zichtbaar voor hulpdiensten, postbodes en 
   koeriers in donkere straten en tijdens de herfst- en wintermaanden. 

 - Julie stelde voor om een eeuwelingentuin aan te leggen in de gemeente. In zo’n tuin krijgt elke honderdjarige in onze 
   gemeente (en we hebben er gelukkig wel een aantal) zijn of haar eigen boom. De tuin wordt zo een mooie ontmoetings-
   plaats, waar alle generaties elkaar kunnen ontmoeten.

Tanja Greitsch vroeg tijdens de gemeenteraad naar de stand van zaken voor het kasteel van 
Houthulst. Ze wilde weten hoe de gemeente de toekomst van het zwaar vernielde gebouw ziet. 
Tanja vroeg ook waarom de gemeente in het verleden niet meer actie ondernam om het kasteel 
van de ondergang te redden. Ze liet nagaan of de eigenaars van het kasteel al die jaren een 
leegstandtaks betaalden.

Filip Vanhevel pleit ervoor om ook in de deelgemeentes Merkem en 
Jonkershove een afhaalpunt voor cash geld te voorzien. De burge-
meester antwoordde dat dat in Merkem in kannen en kruiken was, 
maar dat de brandweer op het laatste moment haar veto stelde. Daar-
door komt het afhaalpunt er (nog) niet. Ook in Jonkershove komt dat 
er niet. De N-VA blijft haar best doen voor een nieuw afhaalpunt. 
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


